
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 6. december 2022 kl. 17.00 

 

Afbud fra Lars. 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. november 2022 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev udsat til næste møde. 

 

2. 

Bentes bunke. Kolt-Hasselager fællesråd har sat os i forbindelse med en kommunal skraldegruppe, som 

kunne tænke sig at etablere affaldsindsamling i Kolt-Hasselager. Niels tager kontakt til skraldegruppens 

repræsentant. I forbindelse med indkøb af ny PC til kontoret, har leverandøren brug for nogle oplysninger. 

Søren undersøger og tager kontakt til leverandøren. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Fællesrådet arbejder fortsat med Kolt-Hasselagers fælles lokale udviklingsplan.  

 

4. 

Orientering fra kasserer. Vi skal i gang med at benytte MitID Erhverv. Stefan igangsætter. 

 

5. 

Orientering fra hjemmeside. Der mangler et områdekort på hjemmesiden, Søren lægger det på. 

 

6. 

Orientering fra generalforsamling og medlemsdatabase. Ingenting. 

 

7.  

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Der er blevet repareret et par regnvandsriste på Pilegårdsvej. 

 

8. 

Orientering fra næstformand, region og kommune. Afbud fra Lars. 

 

 9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Fitness-parken er blevet udvidet med 5 nye fitness-redskaber. Søren tager 

fotos af redskaberne, og disse lægges på hjemmesiden. Vi har fået et tilbud på legepladsinspektion. 

Bestyrelsen er enige om, at vi beholder den nuværende leverandør. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Der er ikke plads i budgettet til rodfræsning i og omkring Thorshøjparken i 

indeværende regnskabsår, men det bør prioriteres højt i næste regnskabsår. Mogens og Lars har været i 

dialog med en beboer vedr. træfældning. Mogens har udarbejdet kvalitetsbeskrivelser på træer og på græs. 

Disse blev fremlagt og vil kunne findes på hjemmesiden i nær fremtid. 

Grundejerforeningen er i dialog med Aarhus kommune om overtagelse af stien mellem Bavnegårdsvej og 

Pilegårdsvej (parallelt med støjvolden). 

 

11. 

Eventuelt. Mogens ønsker, at vores hjemmeside bliver mere indbydende. Søren ser på det. 

Bestyrelsesmøder i 1. halvår 2023 blev fastsat til følgende datoer: 3. januar, 7. februar, 7. marts, 11. april,    

2. maj og 6. juni. Alle møder starter kl. 19.00. Herefter var der julehygge for bestyrelse og personale. 

 

Referent: Bente Jensen 


